
 
   

     
 
Spørgsmål om kommunens indkøbsaftaler for printere
 

Kære Stine

Du har den 16. august 2022 på baggrund af en henvendelse fra en 
medarbejder på Valby Skole stillet spørgsmål til forvaltningen om 
indkøbsaftaler for printere på kommunens skoler.
 
 
Besvarelse
Børne- og Ungdomsforvaltningen (BUF) anvender samme godkendte 
SKI indkøbsaftale som Kommunen har indgået på området, og BUF IT-
drift har i samråd med Koncern IT lavet tildeling til Konica Minolta.
 
BUF’s enheder har således ikke udgifter til tonere, så længe det er bestilt 
til printere og kopimaskiner, der er købt via indkøbsaftalen, hvor serie 
nr. eller service item nummer oplyses ved bestilling. De enkelte 
enheder betaler derimod for antallet af prints, såkaldte klikpriser, via 
serviceaftalen som betyder, at de opkræves for antallet af 
sort/hvid/farvet prints.
 
Det skal bemærkes, at BUF ikke tidligere er blevet gjort bekendt med 
problematikken, da Valby Skole ikke har kontaktet BUF vedrørende 
deres bekymring, ligesom BUF ikke er blevet kontaktet af øvrige skoler 
eller institutioner med tilsvarende problemstilling.
 
Som følge af henvendelsen fra Valby Skole vil BUF naturligvis kontakte 
skolen og fritidsinstitutionen med henblik på at afdække problemet, 
som det beskrives i henvendelsen. De problemer, som fremlægges, vil 
ligeledes blive adresseret til vore samarbejdspartner IKR, der sammen 
med Konica Minolta normalvis løser de udfordringer, der opstår på 
området.
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